

拉斯維加斯-南峽谷/西峽谷(玻璃橋)/ 羚羊峽谷/自由行三日遊

Las Vegas - South Rim / West Canyon / Antelope Canyon / Leisure 3 Days Tour

| 團號 CODE | 出發日期 DEPARTURE | 雙人房 TWIN | 免費者(附加費) SURCHARGE | 第四人/小孩 4TH / CHILD | 單人房 SINGLE |
|---------------------------|-------------------|-------------|-----------------------|-----------------------|---------------|
| GWC-3/GCR-3 LVA-3/LV-3 | 週三, 日 / WED, SUN | \$128 | \$15 | \$118 | \$208 |

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 暢遊拉斯維加斯, 南峽谷或西峽谷(玻璃橋)或羚羊峽谷, 巧克力工廠, 沙漠仙人掌公園, 工廠名牌直銷中心。
- 豪華酒店(住兩晚拉斯維加斯大道中心上), 巴士及中英文導遊。
- Tour of South Rim or West Canyon(Skywalk) or Antelope Canyon, Las Vegas, Chocolate Factory, Desert Cactus Garden, Factory Outlet.
- Stay 2 nights at center of Las Vegas strip, bus, Chinese and English speaking tour guide.

1 洛杉磯 - 拉斯維加斯 LOS ANGELES - LAS VEGAS

上午乘豪華巴士離開洛杉磯, 途經工廠名牌直銷中心。下午抵達內華達州, 金碧輝煌世界聞名的賭城 - 拉斯維加斯。入住拉斯維加斯大道中心酒店, 晚上可自費參加四小時的夜遊(Bellagio酒店的音樂水噴泉; 凱撒皇宮酒店的天空名牌街; Paris酒店的艾菲爾鐵塔; Venetian酒店的鳳尾船; 拉斯維加斯老城的電子音樂燈光表演等)。

酒店: Excalibur Hotel or similar.

※ 拉斯維加斯參團者於下午3:30前在住宿酒店團體大廳等候。

Depart from Los Angeles, stop by Factory Outlet on the way. Proceed to Las Vegas, Nevada - gambling capital of the world. Stay at the center of Las Vegas strip. You may join optional 4-hour night tour.

※ Passengers arriving at Vegas, meet at hotel Rotunda tour lobby before 3:30PM.

2 拉斯維加斯-南峽谷或西峽谷 或羚羊峽谷或自由行 - 拉斯維加斯

LAS VEGAS - SOUTH RIM OR
WEST CANYON (SKYWALK) OR
ANTELOPE CANYON OR LEISURE

自選行程:

- (A) 南峽谷行程: 早上前往世界七大奇景之一的大峽谷國家公園, 其極壯觀與艷麗, 由各個不同的角度來欣賞陽光與峽谷岩壁折射的奇景, 峽谷深不可測, 令您不得不讚嘆大自然的偉大。傍晚返回內華達州 - 拉斯維加斯。(南峽谷入場費\$100/人; 如您選擇南峽谷行程必付的費用)
- (B) 西峽谷行程: 早上驅車前往西峽谷-玻



璃橋(Skywalk), 耗資三千萬美金, 距下方科羅拉多河4000英尺, 在橋上, 你可以欣賞到360度的大峽谷景觀, 或乘坐直昇機鳥瞰壯麗的峽谷, 及谷底乘坐遊艇遊科羅拉多河。傍晚時分返回拉斯維加斯。(必付的費用\$105/人, 西峽谷入場費和午餐)

(C) 羚羊峽谷行程: 上午前往羚羊峽谷, 此彩穴是世界上著名的狹縫型峽谷之一, 是柔軟的砂岩經過百萬年的各種侵蝕力所形成, 主要是暴洪的侵蝕, 其次則是風蝕, 形成了峽谷底部的走廊, 以及谷壁上堅硬光滑、如同流水般的邊緣。告別羚羊峽谷後, 不久就到了由河灣環繞的巨岩形似馬蹄, 故名馬蹄灣, 陡峭的懸崖上方高達海拔4,200英尺是最佳觀景位置。晚上返達拉斯維加斯。(必付的費用\$145起/人, 下羚羊谷門票和早午餐)

(D) 拉斯維加斯自由活動(必付的費用\$50/人)
酒店: Excalibur Hotel or similar.

Optional Tours:

(A) South Canyon Tour: Morning visit to one of the 7 Wonders of the World - the Grand Canyon, and its awe-inspiring size and beauty. Return to Las Vegas in the evening. (South Canyon admission fee \$100/pax, must be paid on tour.)

(B) West Canyon Tour: Morning depart from Las Vegas and proceed to West Grand Canyon. Also experience the famous Skywalk suspended 4,000 ft. above the Colorado River (This \$30 million glass bridge can withstand the weight of 71 fully-loaded Boeing

747 passenger planes). You can also view the canyon in a helicopter or take a boat ride in the Colorado River. Return to Las Vegas in the evening. (West Canyon admission fee with lunch \$105/pax, must be paid on tour.)

(C) Antelope Canyon Tour: Leave for Antelope Canyon at 6:00AM in the morning. This colorful Canyon was a famous long and narrow canyon with a walkable corridor at the bottom of the canyon floor. It was formed by flash flood flows into the cracks of the Navajo sandstone and wind erosions. With the penetration of daylight through the narrow opening from the top different kinds of light reflections and colors were created. That makes this area a popular location for photographers and tourists. Then proceed to an area where the Colorado River made a 280 degree turn, better known as the Horseshoe Bend. get back to Las Vegas in the evening. (Lower Antelope Canyon admission \$145up/Pax, must be paid on tour.)

(D) Las Vegas Leisure: (Free day in Vegas \$50/pax, must be paid on tour.)

3 拉斯維加斯 - 巧克力工廠 直銷名牌店 - 洛杉磯

LAS VEGAS - FACTORY OUTLET
LOS ANGELES

上午參觀巧克力工廠及沙漠仙人掌公園。回洛杉磯途經Lenwood大型直營購物中心, 任您採購世界名牌商品, 價廉物美, 傍晚時分返抵洛杉磯。

In the morning, tour to Chocolate Factory and Desert Cactus Garden. Following departure for Los Angeles, tour stops at the Lenwood factory outlet where you can purchase famous brands at the lowest prices. Arrive in Los Angeles in the evening.

必付的費用/MANDATORY CHARGE:

- ※ (A) 南峽谷入場費\$100/人 (B) 西峽谷入場費及午餐 \$105/人 (C) 下羚羊峽谷之旅\$145/人起 (D) 自由行 \$50/人
- ※ (A) South Canyon admission \$100/pax (B) West Canyon Shuttle Fee with lunch \$105/pax. (C) Lower Antelope Canyon admission \$145up/pax (D) Free day in Vegas \$50/pax.

費用不包括/FARE EXCLUDES

- ※ 西峽谷玻璃橋, 乘坐直昇機抵達谷底, 坐遊船遊覽科羅拉多河, 拉斯維加斯夜遊。
- ※ 服務費每人每天\$10。
- ※ Skywalk; Helicopter with Colorado River boat ride, Las Vegas night tour
- ※ Service fee at \$10 per day per person.